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E'F GAMMEL KAGE LANDEVEJ 233-235

Onsdag den 30. mai 2A12 afholdtes ordinar generalforsamling i E/F Gammel Kage Lan-

devej 233-235.

Generalforsamlingen startede kl. 18.30 og afholdtes i Frihedens ldretscenter, Hvidovrevej

446,2650 Hvidovre.

Generalforsamlingen var indkaldt med folgende dagsorden.

a. Afleggelse af &rsberetning for det senest forlobne 6rr'

b. Forelaggelse til godkendelse af Arsregnskab med pAtegning af revisor.

c. Forelaeggelse af Arsbudget til godkendelse'
d. Valg af formand for bestyrelsen-
e. Valg af andre medlemmer af bestyrelsen.
f. Valg af suppleanter.
g. Valg af revisor.
h. lndkomne vedlagte forslag.
i. Eventuelt

Formanden, Axel Valentin Petersen, bsd velkommen og oplyste, at bestyrelsen havde ud-

peget advokat Skjalnr von BUlow til dirigent.

Denne takkede for hvervet og konstaterede, at der var indkaldt til generalforsamlingen ved

skrivelse af den g. nrai Za12: lndkaldelsen indeholder tid og sted for generalforsamlingens



aflroldelse. lndkaldelsesvarslet pa mindst 8 dage er overholdt, ligesom generalforsamlin-
gen afholdes inden udgangen af maj m&ned.

lndkaldelsen indeholder dagsorden i henhold til vedtagterne, og med indkaldelsen er ud-
sendt regnskab for 2011 samt budget for 2A12.

Dirigenten erklerede generalforsamlingen for lovlig og beslutningsdygtig, og konstaterede
at 15 ejere var reprasenteret, herunder 1 ved fuldmagt. De udgjorde i alt et fordelingstal pi
1411t2653.
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Ad pkt. a - aflaqgelse af irsberetninq for det senest forlabne ir:

Forrnand Axel Valentin Petersen aflagde Arsberetning.

Han oplyste, at Ar 2A11 har veret praget af tagsagen, der har varet tidsrovende igennem
hele 6ret.

Der har varet nogle sager om hindhaevelse af husordenen, herunder omkring kattehold.

Asfaltarealerne omkring ejendommen er i ringe stand, og tigeledes tranger rekverket
mod banen for enden af garagegaderne til en grundig istandsattelse.

Bestyrelsen er i fuld gang med arbejdet omkring fornyelse af vedtagterne.

Der er stadig vand i krelderen, nu i varierende mangder, og formanden preciserede pi
ny, at vandet i kelderen giver skader pA bygningen, ligesom det naturligvis mindsker
brugsvaerd ien af kelderrummene.

Der er konstateret setninger i terranet langs ejendommens fundamenter, hvilket bestyrel-
sen tilskriver problemet med vandet i kaelderen. Det kan p5 lengere sigt give setningsrev-
ner i bygningen.

Formanden preciserede, at bestyrelsen tidligere har forelagt problemet med vand i kelde-
ren for generalforsamlingen, men et forslag orn at fA foretaget en grundig undersogelse af
Arsagen er blevet nedstemt grundet ejendommens skonomi. Han preciserede, at det kan
v*re dyrt at vente.

Formanden henstillede pi ny, at beboerne lukker og ldser yderdorene, nir kelderen forla-
des. Dette kan forhindre indbrud, men ogsA at uonskede dyr - herunder katte og rotter -
tager ophold dernede.

Der er blevet ryddet op i kelderens fellesrum flere gange, og formanden henstillede pA ny,

at der ikke henstilles effekter i fellesrummene, heller ikke for en kort tid. Han opfordrede til,
at ejere og beboere holder sig orienterede i info-skabene, hvor der vil kornme varsling om,
hvorn*r der ryddes op. Der vil ikke kornme yderiigere varslinger, da det er forbudt at hen-
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stille private effekter i fmllesarealerne. Effekter, der pA oprydningsdagen henst6r i felles-
arealerne, vil blive srnidt ud uden yderligere varsel.

For s& vidt angir tagsagen, bemarkede formanden, at der har vaeret arbejdet nneget med
denne, syn og skonstema er udarbejdet, og der har vaeret afholdt synsforretning pd stedet,
ligesom syn- og skonsmanden efterfolgende har gennemgiet ejendommen med henblik
pi korrekte informationer til syn- og skonsrapporten.

De sidste prsver p& stedet blev foretaget den 1. maj i 6r, og herefter afuentes syn- og
skansrapporten i lsbet af 4-6 uger.

Formanden gjorde opmarksom pa, at det er forbudt at parkere i gArden og i garagegader-
ne. Det er heller ikke tilladt at foretage standsning blot for et kort sjebtik. Det er ligeledes
forbudt at benytte parkeringspladserne ved gavlen. De ejes af ejerne af de nye lejligheder i

stueetagen. Ejerne har s6ledes en tinglyst ejendomsret p6 de pigeldende lejiigheder.

Efterfolgende udspandt der sig en langere diskussion om, hvad der kan vere irsag til
vandforekomsten i kalderen. Det praciserdes i den forbindelse, at aflobene fra lyskasser-
ne jevnligt renses.

Kim Hansen foreslog, at der udarbejdes en vedligeholdeisesplan. Dette diskuteredes n&r-
rnere. Der var ikke enighed herom, og det er tidligere besluttet, at en sAdan bsr afuente
byggesagens afslutning. Det er desvarre ikke muligt pii nuverende tidspunkt at oplyse,
hvornAr tagsagen kan vare ferdig. Sagen ornhandler ogsi de bomme, der er kort ned pA

parkeringsarealet.

Det har vist sig, at der er rotter pdr ejendommen. Dette kan muligvis skyldes, at der er be-
boere, der satter mad ud til katte" Det sker vedvarende til trods for pAtaie om at undlade
det. Det pAtales jevnligt skriftligt.

Der var herefter ikke yderligere sp6rgsmAl eller bemerkninger til formandens beretning,
hvorfor dirigenten erklerede denne for taget til efterretning.

Ad pkt. b - Forelaeqqelse til godkendelse af irsreqnskab med piteqninq af revisor:

Administrator, Jimrny Sinkjer, gennemgik regnskab og status samt revisors pdtegning,

Jens Biilow forespurgte, om det ikke er rnuligt at cleare indlAn og udlfrn helt eller delvis, s6-
ledes at renteudgifterne decimeres. Jimmy Sinkjer besvarede dette derhen, at banken ikke
vil nnedvirke til det.

Der var spargsmil til restancerne, der biev besvaret af administrator. Disse er naesten alle
indg&et.

Der var ikke yderligere sporgsmAl eller kommentarer til Arsrapporten, hvorfor dirigenten
satte sporgsmilet om godkendelse til afstemning. Rapporten ble'r enstemmigt godkendt"
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Ad pkt. c - Fofelaqqelse af irsbudqet til qodkendelse:

Ad m in istrator gen nemg ik herefter bud gette t f or 201 2.

Kim Hansen satte efterfolgende sporgsmAlstegn ved posten "reparation og vedligeholdel-
se" pi kr. 357.148,00, idet han mente, at en del af belsbet i stedet bsr henfares til en post
kaldet "hensattelser vedrorende tagsagen". Jens Brilow erklerede sig enig heri. Efter en
diskussion om spsrgsm&let besluttede bestyrelsen at endre budgetforslaget, sdledes at
belobet til reparation og vedligeholdelse settes til kr. 127.148,0A, og silledes at et belsb
p6 kr. 230.000,00 henfsres til hensettelse tiltagsagen.
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Med denne andring af budgetforslaget satte dirigenten det til afstemning. Det blev herefter
enstemmigt vedtaget.

Ad pkt. g: Valq af formand for bes_tvrelsen:

Axel Valentin Petersen er ikke pA valg i Ar.

Ad pkt. e --Valg af andre medlemmer af besfurelsen:

Hanne Nielsen var villig til at modtage genvalg. Morten Hansen stillede op som modkandi-
dat.

Dirigenten satte valget under afstemning. Resultatet heraf var, at 10 medlemmer repra-
senterende et fordelingstal pA i alt 6A412653 stemte for Hanne Nielsen, 5 medlemmer re-
praesenterende et fordelingstal pA i alt 16112653 stemte for Morten Hansen, medens 4 til-
stedeverende medlemmer representerende et fordelingstal pA i alt 24612653 stemte
biankt.

Dirigenten konstaterede herefter, at Hanne Nielsen var valgt.

Ad pkt. f - Valq af suppleanter:

Morten Hansen oplyste, at han ikke ansker at fortsette som suppleant, og Henrik Larsen
oplyste, at han ikke snsker at genopstille"

t stedet valgtes Adam Rasmussen og Claes Rasmussen.

Bestyrelsen bestAr herefter af:

Axel Valentin Petersen, 233 B, st. - formand - pd valg i 2013
Helle Hallurn, 235 D, st. - p6 valg 

'2013Hanne Nielsen, 235 B, 1 - pi valg i 2014
Adam Rasmussen, 233 F,2. - farstesuppleant * pi vaig i 2014
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Claes Rasrnussen, 233 G,2. - andensuppleant - pd valg i 2A14

Ad pkt. g : vals af revisor:

Tii revisor genvalgtes enstemmigt Revisionsfirmaet rorben Hult Aps.

Ad pkt. h: lndkomne forslao:

I Der var ikke indkommet nogen forslag.

Ad pkt. i- Eventuelt:

Claes Rasmussen foreslog, at der indfores en arbejdsdag for beboerne. Bestyrelsen er po-
sitive overfor dette.

Adam Rasmussen forespurgte til renovering af de store vinduer ud mod gaden. Forman-
den oplyste, at vinduerne ikke kan repareres, idet beslag ikke kan skaffes" Bestyrelsen har
indsendt ansogning til kommunen om godkendelse af alternativ losning, siledes at vindu-
erne m6ske kan blive udskiftet over en periode. efterhinden sorn beboerne fAr behov her-
for.

Der var ikke yderligere til eventuelt, hvorfor dirigenten kl. 20.30 takkede de tilstedeverende
for god ro og orden, erklerede dagsordenen for udtsmt, og gav ordet tilbage tilformanden.

Formanden takkede ligeledes de tilstedevarende for god ro og orden og for deres enga-
gement i foreningens virke, ligesom han takkede bestyrelsesmedlemmerne for deres store
indsats.

Genera lforsarnl inoen sluttet.

Kobenhavn, den 31" maj2012

Som dirigent


